
Protokół Nr 14/08 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 21 stycznia  2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zakończenie posiedzenia godz. 1040  
 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca . 
W posiedzeniu komisji uczestniczył wiceprzewodniczący rady .   
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 stycznia 2008 r.   
4.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz   
   utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2007 r. 
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ads.2 
Protokół  Nr 13/07 z poprzedniego posiedzenia komisji , został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji 
styczniowej , komisja je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała odpowiedzi i 
wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XIV/81/08  w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 
  jednogłośnie zaopiniowała ,  
 - projekt uchwały Nr XIV/82/08  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński  
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe w tym projekcie uchwały zostały uwzględnione przewaŜnie  
zmiany zaproponowane przez obecną komisję,  oraz  najbardziej kontrowersyjny był zapis 
dotyczący częstotliwości wywozu nieczystości i tutaj wójt zaproponował biorąc pod uwagę 
m.in. duŜy wzrost cen za wywóz , aby był to zapis – z częstotliwością nie mniejszą niŜ jeden  
raz w miesiącu – i czy nie wykreślić zdania  następującego po tym zapisie , dotyczącego 
zezwolenie na korzystanie z jednego pojemnika dwóch rodzin jednoosobowych . 
Członkowie komisji po dyskusji nad sprawą dotycząca częstotliwości wywozu nieczystości , 
biorąc pod uwagę znaczny wzrost cen za wywóz, postanowili w formie wniosku wyrazić 
swoją propozycję e , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu zaproponowała , aby w projekcie w/w 
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uchwały w § 10 ust.2  wpisać „ z częstotliwością nie mniejszą niŜ jeden raz w miesiącu „ oraz 
wykreślić następujące po tym zapisie zdanie o treści „ Zezwala się na wspólne korzystanie 
dwóch rodzin jednoosobowych z jednego pojemnika na odpady . 
Komisja analizując pozostałe wprowadzone zmiany   zaproponowała niewielkie zmiany 
„kosmetyczne”  , i tak  w § 9.1.pkt 1) po słowach 110 dm3 ; 
wpisać słowa „dopuszcza się” i w następnym zdaniu dopisać  literkę i po słowie 
 „ nieruchomości „. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z proponowanymi zmianami . 
- projekt  uchwały Nr XIV/83/08w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno- 
Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na lata  2007-2020”  
Przewodniczący komisji przypomniał ,Ŝe co tego projektu uchwały komisja na poprzednim 
posiedzeniu wypracowała swoją opinię i  propozycje zmian w formie wniosku i tutaj zapytał  
czy są jakieś dodatkowe uwagi .Członkowie komisji uwag i dodatkowych zmian nie zgłosili .  
Jedynie przewodniczący komisji zwrócił uwagę , czy w projekcie uchwały nie powinien 
znaleźć się zapis mówiący o tym ,Ŝe traci moc uchwała w sprawie uchwalenia strategii 
poprzedniej .   
Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała następując projekty  uchwał, , do których  
wójt przedstawił uzasadnienie , informując komisję dlaczego są przygotowane  te projekty  ,iŜ 
dotyczą  tzw. małych  „ pryszczy”- wnioski indywidualne , niektóre z nich  były juŜ dawno 
złoŜone jak w przypadku Pana Kosikowskiego , kto poniesie koszty dokonywanych zmian  na 
własny rachunek : 
- projekt  uchwały Nr XIV/84/08   w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
 zagospodarowania    przestrzennego w obrębie Klępino  
- projekt uchwały Nr XIV/85/08 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
  miejscowego planu zagospodarowania   przestrzennego w obrębie Święte 
- projekt uchwały  Nr XIV/86/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania    przestrzennego w obrębie Strachocin  
- projekt uchwały Nr XIV/87/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Koszewko  
- projekt  uchwały Nr XIV/88/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino 
- projekt uchwały Nr XIV/89/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
- projekt  uchwały Nr XIV/90/01 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno  
- projekt uchwały  Nr XIV/91/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte  
- projekt uchwały Nr XIV/92/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
Ad.4 
Przewodniczący komisji omówił  informację na temat gospodarki gruntami i 
nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 
2007 r. 
W trakcie omawiania informacji  wyjaśniano na bieŜąco wątpliwości , pytania , wykreślano z 
wykazu nieruchomości planowanych do przejęcia na mienie gminne z zasobu  ANR do końca 
2008 r. - trzy pozycje  .  
Podczas dyskusji wójt poinformował ,Ŝe w budynku Ośrodka Zdrowia w Sownie z uwagi na 
rezygnację złoŜoną przez lekarza , planuje się  prowadzenie  świetlicy środowiskowej i 
ogniska przedszkolnego .  
Po zakończeniu dyskusji przewodniczący podał do protokołu przyjętą przez komisję opinię do 
w/w informacji , a mianowicie :  
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Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała 
gospodarkę gruntami i nieruchomościami prowadzoną przez gminę w roku 2007 jak 
równieŜ utrzymanie gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
 Ad.5 
Radna Czwertlik – poruszyła temat dotyczący budynku w którym mieści się  świetlica 
wiejska w Strachocinie i równocześnie sklep , iŜ naleŜałoby znaleźć takie rozwiązanie , aby 
sklep przenieść, a całość pomieszczeń przeznaczyć pod działalność świetlicy i na potrzeby 
sołectwa  i tutaj radna przedstawiła swoją propozycję , aby  np. zakupić działkę i postawić 
kontener na sklep . 
Kolejno wójt odpowiadał na pytania przewodniczącego komisji , jedno z pytań dotyczyło 
zapytania na jakim etapie są projekty WIR . 
Przewodniczący komisji równieŜ przypomniał ,iŜ była rozmowa na temat zwiększenia 
poziomu zadłuŜenia gminy kosztem  jakiejś  inwestycji .Uruchomienie terenów, gdzie są 
plany miejscowe jak np. pod Lipnikiem –  park przemysłowy. 
Wójt przypomniał , Ŝe w budŜecie jest około 200 tys zł na opracowanie planów miejscowych , 
iŜ naleŜy zebrać informację ile co będzie kosztowało i biorąc pod uwagę chyba tylko dwie 
miejscowości tj. Grzędzice i śarowo bez Witkowa , ogłosić przetarg . 
Radny Zakrzewski – poinformował ,Ŝe pomieszczenie przeznaczone na świetlicę-szatnię   w 
Witkowie I do którego miała dostęp młodzieŜ , a naleŜące do Agrofirmy zostało zamknięte i 
dlatego uwaŜa ,iŜ naleŜałoby wybudować  prawdziwą świetlicę . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe na pewno będzie potrzeba budowy  nowej świetlicy , ale 
moŜe  to juŜ będzie na połączeniu tych dwóch miejscowości .    
Radny Kuźma – powiedział ,Ŝe jego zdaniem to za mało pokazuje się policja w jego 
miejscowości , bo bardzo dokuczają chuligani np. w nocy wytoczyli śmietnik z cmentarza na 
drogę . 
Drugą sprawą poruszoną przez radnego to zrobienia dojścia do nowo wybudowanej szatni 
sportowej  w Pęzinie jak równieŜ w Grzędzicach – co zgłosił  przewodniczący komisji . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie . 
 
Protokołowała :                                                                      Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                           Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                Data podpisania :  
2008.01.21                                                                              2008. ………………… 


